
Unødvendige og ubrukelig nettleiemodeller!

Elvia er nettleverandør i Oslo, Viken og Innlandet. Nå annonserer de en mer 
rettferdig nettleiemodell. I informasjon til oss brukere av strøm forteller  Elvias 
leder Trond Skjellerud at vi trenger å bruke nettet smartere for å redusere 
forbrukstoppene ellers blir kostnadene og med det nettleien unødvendig høy.
Det henvises til pågående elektrifisering.

Det som trenges er at man bygger ut nettet til å tåle toppene av forbruk i døgnet.
Det er nettopp det vi betaler i dyre dommer for.

Jeg bruker ikke mindre strøm om jeg flytter forbruket til en annen tid på 
døgnet! Jeg lager ikke middag midt på natten!

At man har kastet bort pengene på utenlandskabler, unødvendig eksport og 
unødvendig elektrifisering og kraftbruk, som kabel til sokkelen elektrifisering 
av transport, og kraftkrevende batterifabrikker og CO2fangst, skal ikke landets 
beboere lide for.  

Dimensjoner nettet slik at det tåler toppene på døgnet også midtvinters! Det er 
ikke grunnlag for å variere nettleien over døgnet og året! 

Det er uansvarlig å bruke kraft som man ikke har. Man øker ikke forbruket uten 
å sørge for at det er tilstrekkelig vann i reservoarene!

Dette må politikerne ta ansvaret for og rydde opp i!


